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SĒDES  PROTOKOLS 
Attālināta sēde 

 

2021.gada 20.oktobris                                                           protokols Nr. 14/2021. 
  

Sēde izsludināta 15.10.2021.plkst. 09:02 

Sēde atklāta 20.10.2021. plkst. 09:00 

 

Darba kārtība 

Īpašumu komitejas jautājumi 

1. Par bieži sastopamo derīgo izrakteņu ieguves atļauju smilts un aleirīta atradnē „Bērzāji-1”;  

2. Par pagaidu piebraucamā ceļa, kas atrodas uz pašvaldībai piederošā nekustamā īpašuma 

Kūdras iela, Baložos, iegādi;  

3. Par noteikumu "Par pašvaldības kapitālsabiedrību budžeta izstrādāšanas, apstiprināšanas, 

izpildes un kontroles kārtību" apstiprināšanu;  

4. Par saistošo noteikumu “Par kārtību, kādā tiek saskaņota un organizēta ielu tirdzniecība 

Ķekavas novadā” apstiprināšanu;  

5. Par saistošo noteikumu "Par Ķekavas novada pašvaldībai piederošu un piekrītošu neapbūvētu 

zemesgabalu nomas maksu" apstiprināšanu. 

Attīstības komitejas jautājumi 

6. Par nekustamo īpašumu Pilskalna iela 20 un Pilskalna iela 20A apvienošanu Baldonē;  

7. Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā  Silmaču ielā 46, 

Baldonē;  

8. Par nekustamā īpašuma "Maklīči" Daugmales pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

9. Par nekustamā īpašuma "Līči" Daugmales pagastā lietošanas mērķa maiņu;  

10. Par nekustamā īpašuma "Dokteri" Daugmalē, Daugmales pagastā, lietošanas mērķa maiņu;  

11. Par grozījumu Ķekavas novada domes 21.05.2021. lēmumā Nr. 20 “Par zemes ierīcības 

projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Strēlnieki” Daugmales pagastā, Ķekavas 

novadā sadalīšanai”;  

12. Par detālplānojuma ”Jenču ciems”, Jeņčos, Ķekavas pagastā, darba uzdevuma derīguma 

termiņa pagarināšanu;  

13. Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu nekustamajam  īpašumam “Tiltnieki”, Ķekavas 

pagastā;  

14. Par detālplānojuma “Lapmeži” grozījumu daļā nodošanu publiskajai apspriešanai un 

institūciju atzinumu saņemšanai;  

15. Par detālplānojuma "Magones" grozījumu nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu 

saņemšanai;  

16. Par detālplānojuma “Rāmavas iela 52” grozījumu izstrādes uzsākšanu nekustamajā īpašumā 

Rāmavas ielā 52, Rāmavā, Ķekavas pagastā;  

17. Par detālplānojuma  "Olektes" nodošanu publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Izglītības, kultūras un sporta komitejas jautājums 

18. “Par Ķekavas novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām”. 

Drošības komitejas jautājumi 

19. Par barjeras ierīkošanu īpašuma “Šķēpiņi” teritorijā;  

20. Par A.P. iesnieguma noraidīšanu. 
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Finanšu komitejas jautājumi 

21. Par Ķekavas novada domes priekšsēdētāja pilnvarošanu slēgt līgumus par valsts dotāciju 

saņemšanu;  

22. Par Simbolikas komisijas  nolikuma apstiprināšanu;  

23. Par piemaksas par darbu paaugstināta riska un slodzes apstākļos saistībā ar Covid-19 

infekcijas slimības uzliesmojumu un tās seku novēršanu noteikšanu Reģionālās pašvaldības 

policijas darbiniekiem;  

24. Par grozījumiem Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada budžetā (konsolidētais).  

Piebalsotie jautājumi 

25. Par O.M. sūdzības (apstrīdēšanas iesnieguma) izskatīšanu; 

26. Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikumā; 

27. Par Iepirkumu komisijas locekļu darba samaksu. 

 

 

 

Sēdi vada - domes priekšsēdētājs Juris Žilko, 

Sēdi protokolē – sekretariāta vadītāja Vija Milbrete.  

Sēdē piedalās:  

Deputāti ar balsstiesībām:  

Viktorija Baire, Edgars Brigmanis, Andris Ceļmalnieks, Rihards Gorkšs, Agnese Geduševa, Juris 

Jerums, Inese Jēkabsone, Kristīne Legzdiņa, Gatis Līcis, Voldemārs Pozņaks, Indra Priede, Karina 

Putniņa, Ineta Romanovska, Valts Variks, Aigars Vītols, Andris Vītols, Juris Žilko. 

Pašvaldības darbinieki:  

Baldones darbinieki – Karīna Lāce, Aija Ciseļonoka, Evija Arāja, Ķekavas darbinieki - Jolanta 

Jansone, Jānis Zvaigzne, Edgars Melnieks, Daiga Ozola, Vineta Alviķe, Sigita Varika, Linda 

Zaķe, Aivita Zavadska, Juris Križanovskis, Māris Bomiņš. 

Sēdē nepiedalās: Dace Cīrule, Arnolds Keisters. 

  

 

Sēdes norise tiek fiksēta audio un videoierakstā. 
  

Žilko atklāj domes sēdi.  

 

Par darba kārtību 

Žilko ziņo par darba kārtību un informē, ka iesniedzis trīs priekšklikumus un tos komentē. Viņš 

konstatē, ka iesniegts līdzīgs priekšlikums no Pozņaka par darba kārtības papildināšanu un aicina 

to komentēt. 

Pozņaks komentē priekšlikumu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumiem. 

 

 

 

1.priekšlikums no Jura Žilko –  

Jautājumu par 2021. gada konsolidētā budžeta grozījumiem izskatīt kā pirmo jautājumu. 

Atklāti balsojot 
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ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 
 

 

 

2.priekšlikums no Jura Žilko –  

Darba kārtībā iekļaut jautājumu Par grozījumiem Ķekavas novada sadarbības teritorijas 

civilās aizsardzības komisijas nolikumā. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

3.priekšlikums no Jura Žilko –  

Darba kārtībā iekļaut jautājumu Par Iepirkumu komisijas locekļu darba samaksu. 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

4.priekšlikums no Voldemāra Pozņaka –  

DS darba kārtībā iekļaut piebalsojamo 26.jautājumu 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs 

Pozņaks), “Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

Priekšlikumi atbalstīti, tiek labota darba kārtība. Žilko aicina balsot par koriģēto darba kārtību. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – nav, “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt domes 2021.gada 20.oktobra sēdes darba kārtību. 
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FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMS 

1. 
Par saistošo noteikumu grozījumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – šie ir otrie grozījumi konsolidētajā budžetā, kas kopīgs abiem 

novadiem. Budžets izskatīts visās komitejās, saņēmis pozitīvus atzinumus un virzīts uz domes sēdi. 

Anda Pūriņa komentē budžetā paredzamās izmaiņas. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu.  

Jautājumu sadaļā piedalās Baire, Pūriņa, Milbrete, Žilko, Melnieks, Arāja, Aigars Vītols, Zaķe. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu, debatēt neviens nevēlas, un viņš aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

“Pret” – nav, “Atturas” – 1 (Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.36/2021 „Grozījumi 

Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 29.jūlija saistošajos noteikumos Nr.18/2021 “Par 

Ķekavas novada pašvaldības 2021. gada budžetu”.  

Lēmums Nr. 24. pielikumā.  

 

 

 

ĪPAŠUMU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

2. 
Par derīgo izrakteņu ieguves atļauju 

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – saņemts iesniegums no uzņēmēja ar lūgumu izsniegt 

derīgo izrakteņu ieguves atļauju. Iesniegumam bija pievienoti visi nepieciešamie dokumenti, tāpēc 

Legzdiņa aicina atbalstīt sagatavoto lēmuma projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Legzdiņa, Varika. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izsniegt SIA „SS Transport” Bieži sastopamo derīgo izrakteņu atļauju smilts atradnei 

„Bērzāji-1” nekustamā īpašumā „Bērzāji-1”. 

Lēmums Nr. 1. pielikumā.  
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3. 
Par piebraucamā ceļa un komunikāciju iegūšanu pašvaldības īpašumā  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – 2016.gada 1.decembrī tika noslēgts līgums starp 

iedzīvotāju un pašvaldību, ar kuru iedzīvotāja apņēmās izbūvēt šo ceļa posmu ar visām 

komunikācijām. Iedzīvotāja bija ieradusies uz komitejas sēdi, kur apliecināja, ka viss līgumā 

pielīgtais ir izpildīts un aicināja pārņemt ielas daļu, kura izbūvē viņa ieguldījusi piecus tūkstošus 

euro, atpērkot to par vienu centu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Legzdiņa, Melnieks, Zvaigzne, Pozņaks, Žilko. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 14 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, 

Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 3 (Aigars Vītols, Indra Priede, Viktorija Baire),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Iegūt Ķekavas novada pašvaldības īpašumā K.M. piederošo pagaidu piebraucamo ceļu, 

izbūvēto ūdensvadu un kanalizācijas vadu, kas atrodas uz Ķekavas novada pašvaldībai 

piederošā nekustamā īpašuma Kūdras iela, Baložos, par EUR 0.01, saskaņā ar grafisko 

pielikumu. 

Lēmums Nr. 2. pielikumā.   

 

 

4. 
Par noteikumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šos noteikumus izstrādāja, par pamatu ņemot Ķekavas 

noteikumus, kuri darbojās un bija par labiem atzīti, tāpēc tie turpmāk darbosies visā novadā un 

attieksies arī uz Baldones apsaimniekošanas uzņēmumu. Viņa aicina atbalsīt lēmuma projektu. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Legzdiņa, Melnieks. 

Žilko slēdz jautājumu sadaļu un atklāj debates. 

Debatē Baire. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, 

Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības noteikumus “Pašvaldības kapitālsabiedrību budžeta 

izstrādāšanas, apstiprināšanas, izpildes un kontroles kārtība”.  

Lēmums Nr. 3. pielikumā.  
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5. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – apvienojot abu novadu saistošos noteikumu, tapa šie 

noteikumi. Būtiskākā atšķirība ir, ka Baldonē līdz šim varēja norēķināties ar skaidru naudu 

pašvaldības kasē, bet pēc šo noteikumu spēkā stāšanās tā vairs nebūs, tirgotājiem tirdzniecības 

atļauja būs jāpērk bezskaidras naudas veidā. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu. Piedalās Baire, Legzdiņa, Melnieks, Aigars Vītols.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.33/2021 “Par kārtību, 

kādā tiek saskaņota un organizēta ielu tirdzniecība Ķekavas novadā” un to paskaidrojuma 

rakstu.  

Lēmums Nr. 4. pielikumā.  

 

 

6. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Kristīne Legzdiņa – šie noteikumi izstrādāti apvienojot Ķekavas un Baldones 

noteikumus, darba grupa atrada par iespējamu piemērot zemāko minimālo likmi nomas maksai, 

nevis 14 euro, bet desmit, kāda tā bija Baldonē, procentu sadaļa paliek Ministru kabineta 

noteiktajā līmenī. Viņa aicina atbalstīt jaunos noteikumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.34/2021 “Par Ķekavas 

novada pašvaldībai piederošu un piekrītošu neapbūvētu zemesgabalu nomas maksu” un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 5. pielikumā.  

 

 

Sēdē pārtraukums no plkst 10:35 līdz 10:40. 
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ATTĪSTĪBAS  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

7. 
Par nekustamo īpašumu apvienošanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – saņemts iesniegums no privātpersonas, kura lūdz apvienot 

divus tai piederošus zemes gabalus, vienu 1600 kv.m. platībā un otru – 630 kv.m. platībā. 

Apvienošana notiek ar lēmumu, nevis zemes ierīcības projektu, kā to paredz Zemes ierīcības 

likums. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apvienot nekustamos īpašumus Pilskalna iela 20, un Pilskalna iela 20A, Baldonē, vienā 

īpašumā. 

Lēmums Nr. 6. pielikumā.  

 

 

8. 
Par zemes ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – privātpersona lūdz atļauju sadalīt 5,9 ha lielu zemes gabalu 

divās apbūvei paredzētās zemes vienībās, lēmuma projekta pielikumā ir ierīcības projekta 

nosacījumi. Vītols aicina atbalstīt lēmuma projektu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt zemes ierīcības projekta izstrādi nekustamā īpašuma “Ālupi”, Baldonē, zemes 

vienības sadalei saskaņā ar zemes ierīcības projekta izstrādes nosacījumiem.  

Lēmums Nr. 7. pielikumā.  

 

 

9. 
Par nekustamā  īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – lēmums sagatavots, pamatojoties uz Valsts zemes dienesta 

vēstuli, zeme ir 9,51 ha liela un ar lēmumu tai tiks piešķirts dalītais lietošanas mērķis – 

mežsaimniecība 7,3 ha, lauksaimniecība – 1,6 ha, dabas pamatnes 0,5 ha. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas, un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu.  
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Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Maklīči”, Daugmales pagastā, 9,51 ha platībā lietošanas mērķi, 

nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi.  

Lēmums Nr. 8. pielikumā.  

 

 

10. 
Par nekustamā  īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – līdzīgs lēmuma projekts, sagatavots pamatojoties uz Valsts 

zemes dienesta vēstuli, arī šim 0,5 ha lielajam zemes gabalam tiek mainīts lietošanas mērķis no 

lauksaimniecības zemes uz mežsaimiecības zemi. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Līči”, Daugmales pagastā, 0,505 ha platībā lietošanas mērķi, 

nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi.  

Lēmums Nr. 9. pielikumā.  

 

 

11. 
Par nekustamā  īpašuma lietošanas mērķa maiņu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī šis lēmuma projekts, sagatavots pamatojoties uz Valsts 

zemes dienesta vēstuli, īpašums ir 0,5 ha un tiek mainīts mērķis no apbūves zemes uz dalīto mērķi 

- 0,37 ha būs mežsaimniecības zeme un tikai 0,12  ha paliek apbūves zeme. Komiteja lēmuma 

projektu atbalstīja.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Mainīt nekustamā īpašuma “Dokteri”, Daugmalē, Daugmales pagastā, 0,5 ha platībā 

lietošanas mērķi, nosakot dalīto nekustamā īpašuma lietošanas mērķi.  

Lēmums Nr. 10. pielikumā.  
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12. 
Par grozījumiem domes lēmumā un ceļa servitūta dibināšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – grozījumi domes lēmumā nepieciešami, lai atbalstītu 

privātpersonas ierosinājumu, proti, izveidot ceļa servitūtu 6 metru platumā. Šis ceļš pašvaldībai ir 

būtisks, jo tas ved uz kapiem. Ar šo lēmumu tiek uzdots Īpašumu pārvaldei sagatavot servitūta 

līgumu un organizēt šīs tiesības nodibināšanu. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumu Ķekavas novada domes 2021. gada 25. maija lēmuma Nr. 20 “Par zemes 

ierīcības projekta izstrādes uzsākšanu nekustamā īpašuma “Strēlnieki” Daugmales pagastā, 

Ķekavas novadā sadalīšanai” pielikuma (Zemes ierīcības projekta izstrādes izstrādes 

nosacījumu Nr. Z-2021-04) 4.2. apakšpunktā, un piekrist nodibināt ceļa servitūta tiesību 6 m 

platumā nekustamajā īpašumā “Strēlnieki” par labu Ķekavas novada pašvaldības 

nekustamajam īpašumam “Kalna kapi”, Daugmales pagastā.  

Lēmums Nr. 11. pielikumā.  

 

 

13. 
Par detālplānojuma darba uzdevuma termiņa pagarināšanu  

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar šo lēmumu tiek pagarināts detālplānojuma darba uzdevuma 

termiņš, sākotnēji to apstiprināja 2020.gada oktobrī, drīz termiņš beigsies, normatīvie akti ļauj 

darba uzdevuma termiņu pagarināt, ja nav mainījušies apstākļi, un tas ar šo lēmumu arī tiek 

darīts. Komiteja lēmuma projektu atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks), 

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pagarināt darba uzdevuma Nr. D-2020-20, kas apstiprināts ar Ķekavas novada domes 

2020.gada 29.oktobra lēmumu Nr. 2. “Par detālplānojuma izstrādes uzsākšanu 

nekustamajam īpašumam “Jenču ciems”, Jenčos, Ķekavas pagastā, Ķekavas novadā” 

(protokols Nr. 19), derīguma termiņu līdz 2023.gada 20.oktobrim. 

Lēmums Nr. 12. pielikumā.  
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14. 
Par zemes ierīcības projekta apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – izstrādāts zemes ierīcības projekts, ar kuru zeme 8,3 ha platībā 

tiek sadalīta divās daļās – viena 6.3 ha un otra - 2 ha platībā. Komitejā lēmuma projekts 

atbalstīts. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt SIA “Ģeodēzists K”, zemes ierīkotājas Lailas Kampānes  (sertifikāts Nr. 

AA0104). izstrādāto, 2021.gada 24. septembrī plkst. 9.35 elektroniski parakstīto, zemes 

ierīcības projektu nekustamā īpašuma “Tiltnieki” sadalei. 

Lēmums Nr. 13. pielikumā.  

 

 

15. 
Par detālplānojuma nodošanu sabiedriskajai apspriešanai 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – ar 2020.gada 1.oktobra lēmumu dome atļāvusi uzsākt 

detālplānojuma grozījumu izstrādi, ar mērķi izveidot ceļu, lai piekļūtu citiem zemes gabaliem, 

kurus plānots attīstīt nākotnē. Speciālisti konstatējuši, ka izstrādātie grozījumi atbilst darba 

uzdevumam, tāpēc sagatavots lēmuma proejkts par grozījumu tālāko virzību. Komiteja to 

atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma “Lapmeži” grozījumus Grīzupes ielā 8, Grīzupes ielā 10, Grīzupes ielā 

12, Krogsilā, Ķekavas pagastā, publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums Nr. 14. pielikumā.  

 

 

16. 
Par detālplānojuma nodošanu sabiedriskajai apspriešanai 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – arī šeit ar pagājušā gada domes lēmumu atļauts uzsākt 

detālplānojuma grozījumus ar mērķi atdalīt ceļa atzaru un pievienot blakus esošajam īpašumam. 

Grozījumu projekts izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam, tāpēc to var virzīt tālāk, komiteja 

atbalstīja. 
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Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma “Magones” grozījumus Margrietiņu ielā 4, un Margrietiņu iela, 

Krustkalnos, Ķekavas pagastā, publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums Nr. 15. pielikumā.  

 

 

 

17. 
Par detālplānojuma grozījumu izstrādes uzsākšanu 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – šajā gadījumā īpašnieks vēlas uzsākt detālplānojuma 

grozījumus ar mērķi zemi sadalīt un uz atdalītās zemes būvēt mājas, bet pārējo atstāt vēsturiskajā 

stāvoklī. Šajā gadījumā zemes atdalīšana iespējama tikai ar detālplānojuma grozījumiem. 

Komiteja atbalstīja.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Atļaut uzsākt detālplānojuma “Rāmavas ielā 52”, Rāmavā, Ķekavas pagastā, grozījumu 

izstrādi, saskaņā ar darba uzdevumu.  

Lēmums Nr. 16. pielikumā.  

 
 

 

18. 
Par detālplānojuma nodošanu sabiedriskajai apspriešanai 

Par jautājumu ziņo Andris Vītols – pagājušajā gadā dome atļāvusi izstrādāt detālplānojumu šim 

īpašumam, detāplānojuma mērķis ir izdalīt ielas atsevišķās zemes vienībās un pārējā platībā būvēt 

mājas. Projekts ir izstrādāts atbilstoši darba uzdevumam un var virzīt projektu sabiedriskajai 

apspriešanai. Komitejā lēmuma projekts atbalstīts. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Andris Vītols, Križanovskis. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 
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Atklāti balsojot 

ar 17 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris 

Žilko, Karina Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, 

Voldemārs Pozņaks), "Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Nodot detālplānojuma nekustamajam īpašumam “Olektes”, Rāmavā, Ķekavas pagastā, 

publiskajai apspriešanai un atzinumu saņemšanai. 

Lēmums Nr. 17. pielikumā.  

 

 

 

 

IZGLĪTĪBAS, KULTŪRAS UN SPORTA  KOMITEJAS  JAUTĀJUMS 

19. 
Par saistošo noteikumu apstiprināšanu 

Par jautājumu ziņo Ineta Romanovska – Izglītības, kultūras un sporta pārvaldes darba grupa ir 

izstrādājusi jaunus saistošos noteikumus par finansiāla atbalsta sniegšanu kultūtas un mākslas 

projektiem, aktiermākslas kolektīviem un iedzīvotājiem, un mērķis ir popularizēt kultūras un 

mākslas pasākumus, iedzīvotāju un radošo kolektīvu aktivitāti un dalību kultūras aktivitātēs 

Latvijā un ārvalstīs. Vienīgais noteikums gan kolektīviem, gan iedzīvotājiem - lai pretendētu uz 

atbalstu, jābūt vismaz vienu gadu reģistrētiem novadā. Saistošie noteikumi arī nosaka, kādiem 

mērķiem atbalstu var pieprasīt. Romanovska informē, ka Baldonē iepriekš nebija šādu saistošo 

noteikumu, tāpēc tas būs par labu Baldones iedzīvotājiem, uz atbalstu var pieteikties vienu reizi 

gadā un atbalstu piešķir esošā budžeta ietvaros. Viņa skaidro par atbalsta lielumu šajos 

noteikumos un salīdzina ar to, kāds atbalsts bija iepriekš Baldonē. Komiteja lēmuma projektu 

atbalstīja. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Aigars Vītols, Romanovska, Zaķe.  

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Aigars Vītols. 

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Indra Priede, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības saistošos noteikumus Nr.35/2021 “Par Ķekavas 

novada pašvaldības kultūras un mākslas finansiālo atbalstu un naudas balvām”  un to 

paskaidrojuma rakstu.  

Lēmums Nr. 18. pielikumā.  
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DROŠĪBAS  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

20. 
Par barjeras ierīkošanu  

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks -  saņemts Baldones iedzīvotāja iesniegums, kurā viņš 

lūdz atļauju savā īpašumā izbūvēt barjeru, uz ko Baldones pašvaldība sniedza norādījumus, kādas 

darbības jāveic iesniedzējam. Tālāk viņš stāsta, kādi pienākumi tika uzlikti iesniedzējam. 

Ierosinātājs šos norādījumus ir izpildījis un rakstiskā formā apņemas uzturēt ceļa posmu, 

norādījumos bija arī minēts, ka pēc visu norādījumu izpildes iesniedzējam atkārtoti jāvēršas 

pašvaldībā. Tomēr pa šo laiku Baldones pašvaldība apvienota ar Ķekavas pašvaldību, tāpēc 

iesniedzējs vērsās pie Ķekavas novada domes. Pozņaks informē, ka visi materiāli trīs reizes tika 

izskatīti Drošības komitejas sēdēs. Jautājums nav vienkāršs, jo iesniedzējam ir tiesiskā paļāvība, 

ka viņš visus nosacījumus ir izpildījis, tāpēc domā, ka Ķekavas novada dome viņu atbalstīs un dos 

saskaņojumu ieceres realizācijai. Persona visu tehnisko dokumentāciju ir ieiesniegusi Baldones 

būvvaldei, kura tikai gaida domes saskaņojumu ieceres īstenošanai. Daži komitejas locekļi 

aizbrauca un dabā apskatījās barjeras uzstādīšanas vietu un konstatēja, ka barjera jau ir 

uzstādīta, par ko sastādīts atzinums, tāpēc jautājums pagriezās citā rakursā – tas vairs nav 

jautājums par barjeras uzstādīšanu, bet jautājums par barjeras legalizēšanu. Pozņaks sazinājies 

ar iesniedzēju un piedāvājis citus risinājumus, tomēr kompromisu neatrada. Komiteja izvērtēja 

visu informāciju, ko sniedza Baldones kolēģi un iesniegumus no citiem iedzīvotājiem, kuri bažījās, 

ka šī barjera traucēs piekļūt viņu īpašumiem, tāpat arī juridisko bāzi, un rezultātā pieņēma 

lēmumu neatļaut legalizēt barjeru. Šobrīd barjera ir demontēta. Sagatavots lēmuma projekts, ar 

kuru tiek atteikts iesniedzējam saskaņot barjeras uzstādīšanu. 

Līcis papildina Pozņaka teikto norādot kartē barjeras atrašānās vietu un paskaidro - ja šo barjeru 

uzstādīs, tad tiks norobežots pašvaldībai piederošs ceļš, kurš ved uz vēl vismaz 25 īpašumiem. 

Tāpat neatbilst patiesībai fakts, ka iesniedzējs saskaņojis barjeru ar kaimņiem, jo tad viņam bija 

jāsaņem atļauja no pilnīgi visiem zemju īpašniekiem, kuriem barjera ierobežos pārvietošanos, tai 

skaitā no pašvaldības un pašvaldība šo atļauju nav devusi. Otrs – šis ceļš iesniedzējam pieder 

tikai līdz pusei, tāpēc viņš nevar to norobežot. Trešais – iesniedzējs jau ir uzstādījis elektrisko 

barjeru un blakus koka barjeras, pats uzzīmējis iebraukt aizliedzošās ceļa zīmes, kas jau norāda 

uz tiesisko nihilismu – vispirms cilvēks rīkojas un tad prasa to legalizēt. Līcis pauž viedokli - ja 

pašvaldība pieļaus šādu faktu, ka katrs, kas to vēlēsies noslēgs ceļus, tas radīs lielas problēmas. 

Viņš uzskata, ka cilvēkam jāsaprot, ka īpašums ne tikai dod tiesības, bet uzliek arī pienākumus. 

Līcis aicina nepieļaut šādus precedentus. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Pozņaks, Aigars Vītols, Zvaigzne.  

Vītols iesniedzis priekšlikumu un to komentē. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par priekšlikumu. 

 

 

Priekšlikums no Aigara Vītola –  

Lemjošās daļas  1. punktu izteikt: 1.Aizliegt Artūram Igoviņam, personas kods 080992-

11568, ierīkot barjeru uz savienojošā ceļa savā īpašumā “Šķēpiņi”, kadastra numurs 8025 

011 0340, Baldones pagasts, Ķekavas novads. 

Atklāti balsojot 

ar 5 balsīm “Par” (Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Indra Priede, Juris Jerums, Viktorija 

Baire), “Pret” – 7 (Agnese Geduševa, Edgars Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Juris 

Žilko, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs), “Atturas” – 3 (Ineta Romanovska, Valts Variks, 

Voldemārs Pozņaks), “Nepiedalās” – 1 (Karina Putniņa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu noraidīt. 
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Priekšlikums par labojumiem lēmuma projektā netika atbalstīts, tāpēc Žilko aicina balsot par 

sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Indra Priede), “Nepiedalās” – 1 (Karina Putniņa), 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Aizliegt A.I. ierīkot barjeru savā īpašumā “Šķēpiņi”, Baldones pagastā.  

Lēmums Nr. 19. pielikumā.  

 

 

 

21. 
Par personas iesnieguma noraidīšanu  

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – jautājums saistīts ar Lapeniekiem un konkrēti Everesta 

ielu, kur viens no īpašniekiem uzsāka saraksti ar pašvaldību norādot, savus ierosinājumus, 

pretenzijas un lūgumus. Pašvaldība izvērtēja šos daudzos iesniegumus un sniedza atbildes, kuras 

iesniedzēju pilnībā neapmierināja, un tāpēc persona sāka iesniegt pašvaldībā sūdzības. Pozņaks 

stāsta par sūdzību būtību un par pašvaldības atbilžu sniegšanu, rezultātā tapa sūdzība 

pašvaldības domei un tāpēc komiteja lēma izdot administratīvo aktu, tāpēc sagatavots atbilstošs 

domes lēmuma projekts.  

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Jerums, Pozņaks.  

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Vītols, Edgars Brigmanis, Gatis 

Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – 1 (Andris Ceļmalnieks),  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Noraidīt A.P. iesniegumu par Ķekavas novada pašvaldības izpilddirektores rīcības atzīšanu 

par prettiesisku un personas datu apstrādes būvniecības informācijas sistēmā pamatojuma 

izskaidrošanu. 

Lēmums Nr. 20. pielikumā.  

 

 

 

FINANŠU  KOMITEJAS  JAUTĀJUMI 

22. 
Par pilnvarojumu slēgt līgumus  

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – izskatot jautājumus par pēdējās nedēļās saņemto mērķdotāciju 

izmaiņām konstatēts, ka lielākā skaitā ir līgumi, kuru summas pārsniedz pašvaldības nolikumā 

noteikto. Lai nebūtu kaut kādas interpretācijas par šo jautājumu un tiesībām līgumus parakstīt, 
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tad sagatavots atbilstošs lēmuma projekts, kas pilnvaro domes priekšsēdētāju parakstīt dotāciju 

līgumus neskatoties uz līguma summu. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 16 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Jerums, Juris Žilko, Karina 

Putniņa, Kristīne Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Pilnvarot Ķekavas novada domes priekšsēdētāju parakstīt līgumus par Latvijas valsts 

dotāciju saņemšanu, kuru summas pārsniedz Ķekavas novada pašvaldības 2021.gada 1.jūlija 

saistošo noteikumu Nr.13/2021 „Ķekavas novada pašvaldības nolikums” 76.punktā noteikto 

limitu, nenosakot konkrētu Latvijas valsts dotācijas saņemšanas gadījumu, kā arī par 

atbildīgo struktūrvienību noteikt Ķekavas novada pašvaldības iestādi “Ķekavas novada 

centrālā administrācija”, līgumu noslēgšanas termiņu nosakot – beztermiņa.  

Lēmums Nr. 21. pielikumā.  

 

 

 

23. 
Par komisijas nolikuma apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Jānis Zvaigzne – pašvaldības nolikums nosaka, ka jāveido Simbolikas 

komisija, attiecīgi komisiju darbību, saskaņā ar likuma Par pašvaldībām normām, regulē 

nolikumi, kurus apstiprina dome. Šobrīd ir izstrādāts nolikums, kas nosaka Simbolikas komisijas 

uzdevumus. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības Simbolikas komisijas nolikumu.  

Lēmums Nr. 22. pielikumā.  

 

 

 

24. 
Par noteikumu apstiprināšanu  

Par jautājumu ziņo Māris Bomiņš – šī piemaksa 75% apmērā jau paredzēta kolēģiem no valsts 

policijas, darbojoties panāktas izmaiņas likumā, kas ļaus šādas piemaksas saņemt arī pašvaldības 

policijas darbiniekiem, un uz tā pamata tapis šis nolikums. Bomiņš norāda, kaut šī piemaksa 

paredzēta no valsts budžeta sadaļas neparedzētiem gadījumiem, tomēr nolikumā iestrādāts, ka 

sākotnēji šīs izmaksas tiek segtas no pašvaldības budžeta un pēc tam tas tiek atprasīts no valsts. 
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Piemaksa nav konstanta atkarībā no darbinieka pamatalgas, bet tikai par to laiku, kad notiek 

kontakts ar personām Covid-19 izplatības ierobežošanā. Bomiņš stāsta, kādā veidā praktiski tiks 

aprēķināta šī piemaksa un kādu iespaidu tas atstās uz budžetu. Viņš pieļauj, ka papildus līdzekļi 

policijas budžetā nebūs nepieciešami.  

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav, 

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Apstiprināt Ķekavas novada pašvaldības noteikumus “Kārtība, kādā Ķekavas novada 

pašvaldības iestādes “Reģionālā pašvaldības policija” amatpersonām piešķir piemaksu par 

darbu paaugstināta riska un slodzes apstākļos saistībā ar Covid-19 infekcijas slimības 

uzliesmojumu un tās seku novēršanu”.  

Lēmums Nr. 23. pielikumā.  

 

 

 

DROŠĪBAS KOMITEJAS JAUTĀJUMI 

 25. 
Par personas sūdzības izskatīšanu 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks – saņemta sūdzība par Iedzīvotāju reģistrācijas jautājumu 

komisijas lēmumu, komiteja izvērtēja visu dokumentālo bāzi un pieņēma lēmumu tomēr izdot 

iesniedzējam labvēlīgu administratīvo aktu, atceļot komisijas lēmumu un uzliekot par pienākumu 

anulēt ziņas par personas deklarēto dzīvesvietu. Pozņaks uzskata, ka jautājums ir komplicēts, 

tomēr komiteja uzskatīja, ka likuma normas ir augstākas par emocijām. Pozņaks sniedz sīkāku 

skaidrojumu par lietas apstākļiem. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Ceļmalnieks, Milbrete, Aigars Vītols, Līcis, Pozņaks, 

Zvaigzne, Variks, Andris Vītols. 

Jautājumu vairāk nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma 

projektu. 

 

 

Priekšlikums no Jura Žilko –  

Atlikt jautājuma izskatīšanu līdz nākamai domes sēdei. 

Atklāti balsojot 

ar 13 balsīm “Par” (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, 

Edgars Brigmanis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Voldemārs Pozņaks),  

“Pret” – 1 (Gatis Līcis), “Atturas” – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: priekšlikumu atbalstīt. 

 

 

Žilko secina, ka priekšlikums atbalstīts un jautājums tiek atlikts. 
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Līcis  pauž viedokli par savu balsojumu – viņš vienīgais balsoja pret, jo uzskata, ka jautājums ir 

vienkāršs un Latvijā izplatīts, tāpēc ka piedeklarēties var ļoti vienkārši, bet kādu izdeklarēt grūti. 

Attiecībā uz tiesāšanos, tad tas nav arguments, jo vienalga kādu lēmumu pieņems, viens būs 

neapmierināts un viņš varēs vērties tiesā. Līcis uzskata, ka jautājums ir skaidrs un tas būtu 

redzams, ja uz to skatītos bez emocijām. 

 

 

 

26. 
Par grozījumiem komisijas nolikumā 

Par jautājumu ziņo Voldemārs Pozņaks -  pašvaldībā no Valsts vides dienesta ir saņemts 

iesniegums, kurā tiek lūgts mainīt pārstāvi Civilās aizsardzības komisijas sastāvā, un uz tā pamata 

tiek grozīts nolikums, kurā bija iekļauta cita persona. Komiteja izskatīja un vienbalsīgi atbalstīja. 

Jautājumu nav, debatēt neviens nevēlas un Žilko aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 

Izdarīt grozījumus Ķekavas novada sadarbības teritorijas civilās aizsardzības komisijas 

nolikumā, apstiprināts ar Ķekavas novada domes 2021.gada 5.jūlija lēmumu Nr. 2., 

protokols Nr. 3/2021.  

Lēmums Nr. 25. pielikumā.  

 

 

FINANŠU KOMITEJAS JAUTĀJUMS 

27. 
Par Iepirkumu komisijas locekļiem apmaksāto stundu skaita palielināšanu  

Par jautājumu ziņo Juris Žilko – saņemts iesniegums no Iepirkumu komisijas vadītāja, kurā tiek 

lūgts palielināt atalgojamo stundu skaitu komisijas locekļiem. Jautājums izskatīts Finanšu 

komitejā, izdiskutēts, Finanšu pārvalde radusi tam finansējumu, kas iekļauts šodien 

apstiprinātajos budžeta grozījumos. 

Žilko atklāj jautājumu sadaļu, piedalās Baire, Žilko, Zvaigzne, Aigars Vītols, Geduševa. 

Jautājumu vairāk nav un Žilko atklāj debates. 

Debatē Baire, Līcis, Geduševa, Baire otrreiz.  

Žilko slēdz debates un aicina balsot par sagatavoto lēmuma projektu. 

 

 

Atklāti balsojot 

ar 15 balsīm "Par" (Agnese Geduševa, Aigars Vītols, Andris Ceļmalnieks, Andris Vītols, Edgars 

Brigmanis, Gatis Līcis, Inese Jēkabsone, Ineta Romanovska, Juris Žilko, Karina Putniņa, Kristīne 

Legzdiņa, Rihards Gorkšs, Valts Variks, Viktorija Baire, Voldemārs Pozņaks),  

"Pret" – nav, "Atturas" – nav,  

Ķekavas novada dome NOLEMJ: 
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Palielināt apmaksājamo nostrādāto stundu skaitu par darbu Ķekavas novada pašvaldības 

Iepirkumu komisijas locekļiem, komisijas priekšsēdētājam un priekšsēdētāja vietniekam.  

Lēmums Nr. 26. pielikumā.  

 

 

Sēde tiek slēgta plkst. 13:30. 

 

Sēdes vadītājs:  (PARAKSTS1)  J.Žilko 

Sēdes protokolētāja: (PARAKSTS2)  V.Milbrete 
 
1-2 ŠIS  DOKUMENTS  IR  ELEKTRONISKI  PARAKSTĪTS  AR  DROŠU  
ELEKTRONISKO PARAKSTU  UN  SATUR  LAIKA  ZĪMOGU  


